
                                  
 
 
 
 
 

Styrelsemöte 20220529 
Växjöortens Fältrittklubb 

Kl. 1800 Ruuda Consulting, Växjö 
 

Närvarande: Hedda Bolmgren, Selma Engström, Marie Pettersson Hallberg, Sandra Ruuda, 
Tobias Jönberg, Katarina Torstensson, Roland Östberg, Lars Nilsson, Fredrika Hallberg Ehrner 
och Lisa Gustafsson 
 
5:1 Mötet öppnas 
Tobias öppnade mötet 
 
5:2 Val av justerare för mötet 
Sandra och Marie valdes till justerare 
 
5:3 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes 
 
 
5:4 Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll godkändes. 
Mötesprotokollen läggs på hemsidan senast två veckor efter beslutande styrelsemöte.  
 
5:5 Rapport från ungdomssektionen  
BUS kommer att ha en aktivitet den 11/6 och anmälningslapp sitter i väntrummet. Den 2/6 
ska BUS ha möte för att planera aktiviteten. 
Det finns en förslagslåda i väntrummet där BUS – medlemmar kan ge förslag på aktiviteter så 
att BUS riktar sina aktiviteter mot vad medlemmarna är intresserade av. 
 
 
5:6 Ekonomisk rapport 
Lars rapporterade att ekonomin ser i stort stabil ut, det ser ungefär ut som tidigare år,  
Det ser ut som att vi får ett något högre bidrag på grund av fler hästar och högre 
driftskostnader, vi väntar bidrag på cirka 900 000kr. 
Styrelsen biföll att Sparbanken Eken hanterar personallöner via fil. 
 
5:7 Inkomna skrivelser 
Inga inkomna skrivelser 



 
5:8 Bidragsansökan 
Driftbidraget kommer i närtid. 
 Olivia Sjögren har sökt ett återstartsbidrag på 20 000 kr, som är godkänt och beviljat. Peter 
Wibrån ska sätta sig in i bidragsansökningar när han tillträder tjänsten som klubbchef. 
 
 
5:9 Personalsituationen 
Jour för sommaren: 
Styrelsen beslutade att Peter Wibrån står som närmaste kontaktperson under personalens 
semesterledighet vecka 28 – 31. Peter i sin tur kommer att få en telefonlista på personer att 
ta hjälp av vid händelse av olika saker. 
 
Minustimmar för komp.: 
Förslag till beslut är att göra ett tillägg på att tid som understiger -10 timmar ska generera 
ett löneavdrag per timme som tiden överstiger. Samtliga i styrelsen biföll förslaget. 
 
Utlysa ridlärartjänst: 
Som det ser ut nu har vi ett akut behov av att tillsätta personal varannan lördag för att kunna 
uppfylla kollektivavtalet.  
Det finns behov av att anställa ytterligare en instruktör för att kunna möta upp möjligheten 
att ta emot fler ridande. Styrelsen uppdrar Peter Wibrån att undersöka behov av 
tjänstgöringsgrad på eventuell ny instruktörstjänst. Johanna Fridolf bör vara behjälplig vid 
behov. 
 
VFK ersätter arbetsskor. 
 
 
5:10 Rapporter från 
 - ridskoleverksamheten och dess förslag till förändringar 
Hovslagare: 
Styrelsen beslutar att hovslagare Frida Hjelm erbjuds att sko ridskolehästarna framöver då 
hon ligger bra i pris. Styrelsen uppdrar åt Peter Wibrån och Johanna Fridolf att undersöka 
behovet av ytterligare en hovslagare till skolhästarna. 
 
Ridavgifter hösten 2022: 
Styrelsen beslutar att höja ridavgifterna för höstterminen 2022 med 20 kr per 
lektionstillfälle. 
 
Personalen har önskemål om färgsättning i de nya lokalerna. 
 
 - byggsektionen 
Roland delegerar vissa uppgifter till Tomas, Farmartjänst, på grund av tidsbrist. 
 
 - arenasektionen 



Bygget fortskrider enligt plan. Gästboxarna kommer att vara färdigställda till tävlingen i 
vecka 24. Ridskolestallet har fått tak, men det är mycket kvar invändigt att göra. Stora 
ridhuset beräknas vara klart utvändigt i mitten på juli. 
Lars tror att hela nya anläggningen kommer att stå färdig i oktober.  
Det arbetas för att kunna investera i ytterligare ett nytt ridhus, vilket Peter får i uppdrag att 
se över. 
VFK har lånat 18 miljoner och använt cirka 14 av dessa. Inga ridunderlag eller installationer 
är inräknade i de 14 miljonerna. Som det ser ut nu kommer det att gå ihop sig i slutänden. 
 
 - hemsidan 
Freddie kontaktar de personer som hon behöver material ifrån när det gäller nya hemsidan. 
Klubbshopen med funktionärsbonus ligger på nya hemsidan.  
Styrelse och personal tittar igenom policydokument för uppdatering och eventuella 
förändringar. 
 
 - tävlingskommittén/Sponsring 
De tävlingar vi har genomfört har gått bra med många starter. Ponnytävlingen den 5 juni 
kommer att genomföras även om det är få starter, i dagsläget är det drygt åttio starter. 
Till tävlingen vecka 24 har vi många anmälda. Lars bokar 40 mobila boxar till tävlingen som 
ska vara på plats, monterade och klara att använda, senast onsdag 15 juni kl.15. 
Inaktuella skyltar i stora ridhuset behöver ses över. 
Div. 2 lag ponny ska anmälas i närtid. 
Trestjärnig tävling ridhäst ska ansökas om senast sista juli. 
Abena har tagit hjälp av VFK med pappersarbete, att sätta in papper i pärmar. Det gav 
klubben 35 000 kr. Pernilla Lundblad och Tobias diskuterar hur pengarna kan fördelas mellan 
olika sektioner. 
Abena är mycket positivt inställda till samarbetet med VFK, och de kommer att återkomma 
med en tid för att ses på lunch och att genomföra någon aktivitet med och till häst. 
 
 

 
- kafeteria /trivselkommittén 

Det fungerar bra och rullar på. Nu är det lättare att se för varje tävling vad som har kommit 
in. 
 

5:11 Övriga frågor 
Från Messengergruppen: 
 
Hyresgäst i Norra undrar om det är tillåtet att bjuda in en extern tränare i WE. Det går bra, i 
samråd med VFK och att man är insatt i VFK:s tränarpolicy. All träning för tränare går via VFK 
där det spelar roll om man är medlem eller inte. Bokad bana i grupp är 150kr/ekipage och 
timme för icke medlemmar och 100kr för medlemmar, inklusive material. Utan material 
100kr icke medlem 50 kr medlem. 
Ridning vid enstaka tillfälle på VFK, kostnad 250 kr/ekipage för icke medlem och 
200kr/ekipage för medlem. 
  



18 – 19 augusti har personalen föreslagit att personal och styrelse gemensamt åker till 
Göteborg för teambuilding. Styrelsen svarar att det är svårt med två vardagar ledigt för 
många och uppdrar åt Peter att prata med personalen om detta samt diskutera om nya 
datum. 
 
Policy för ersättning vid lagtävling: 
Fredrika räknar på en kostnad för milersättning till lagledare och ber nuvarande lagledare att 
komma in med underlag så undersöker vi om vi kan lösa någon form av ersättning.  
 
5:12 Mötet avslutas 
 
Nästa möte är 21 augusti kl.18 på Ruuda Consulting, Södra Järnvägsgatan 10 
 
 
 

_______________________________________   _______________________________     

Ordförande Tobias Jönberg  Sekreterare Lisa Gustafsson 

 

 

___________________________________ ________________________________ 

Justerare Sandra Ruuda   Justerare Marie Pettersson Hallberg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

       

                                                                                                                                                      

Bilaga 1 2022 05 29, styrelsemöte Växjöortens Fältrittklubb                  

 

Åtgärdslista:      

• Freddie mejlar policydokument till styrelsen. Alla läser igenom de policydokument 

som finns och tar beslut vid nästa möte 

• Freddie ber lagledare komma in med underlag för reseersättning 

• Kickoff 

• Invigningsgruppen 

•  Marie och Lalle undersöker samordningstjänst, riktad mot tävlingsverksamheten 

•  Lars undersöker inköp av större termos, typ liten tunna, och kylbrickor 

• Lars bokar mobila boxar 

 


